
Protokoll från styrelsemöte 130604
1. Mötets öppnande

Marie förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkommna. 

2. Närvaroräkning

Följande medlemmar deltog vid mötet: 
◦ Henrik Carlqvist
◦ Marie Gustavsson
◦ Adjungerad Lars Karlsson

3. Dag och tid för nästa möte

Marie försöker hitta en bra tidpunkt för nästa möte med hjälp av Doodle. 

4. Val av justeringsmän och när protokollet skall vara 
justerat

Närvarande styrelsemedlemmar justerar protokollet efter att sekreteraren skickat ut det. 
Efter ytterliggare en vecka publiceras protokollet på hemsidan. 

5. Dagordningens godkännande

En förenklad dagordning tillämpades då mötet ej var beslutsmässigt. 

6. Föregående mötes protokoll

Inga synpunkter framkom på föregående mötes protokoll. 

7. Ekonomi

Vi har ca 0 kkr på postgirot.

Förhoppningsvis får vi snart lokalbidrag.

8. Allmän information, brev och förslag

Vi var bästa klubb vid DM/DC

Klubbtidning är på gång inför höstterminen.

Uppvisning i Valla skall utföras på nationaldagen.

Återbetalning till tidig och skriftlig avanmälan från DM skall ske till IF-Dojo.



Fråga från Mats om hur lokalen kan nyttjas skjuts till beslutsmässigt möte.

Enda intressenten hittils för lokalvård är i 13-årsåldern, regler för anställning av så ung 
måste kollas upp!

Vi borde försöka få med en uppvisning vid stadsfesten.

9. Kalendarium

◦ Måndagar och onsdagar är det sommarträning
◦ 6/6 Uppvisning
◦ 15/8 Städ och reparationsdag
◦ 19/1 Terminsstart

10. Mötets avslutande

Marie tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet: Justeras:

Henrik Carlqvist - -


